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WebCenter Certification Training (WCT) Evaluation Form

網路中心授證訓練評核表

Trainer’s Name授證訓練員姓名：
 Training Date訓練日期：

Your Name你的姓名：
 DBA Name公司名稱：

9-Digit ID#九位數字經銷商會員號碼：___________________________ 

Please check one請選擇一項:


  I am a DISTRIBUTOR. 我是「經銷商」。




  I am a GUEST attending today. 我以「訪客」身份參加今天的訓練。
Phone電話號碼：（____） 
  E-mail電郵地址：  




Training Location (City/State)訓練地點（區）：





PATLIVE# 語音信箱號碼：



COURSE EVALUATION
Please evaluate the following areas for the WebCenter Certification Training (WCT) you attended today. Evaluation sheets with scores <1 or >5 in a category will be discarded.  The grade of “3” indicates that you are completely satisfied.  Unrealistic evaluation sheets that do not provide useful constructive feedback will be discarded.  Please refer to the following scoring criteria:
訓練評核
請針對以下方面評核你今日參與的網路中心授證訓練(WCT)，填寫的分數必須介乎1-5分，若超出此範圍，該分數將視為無效。3分表示“完全滿意”。不切實際而又沒有提供有建設性建議的評估，恕不受理。請參照以下評分標準填寫。

1= Dissatisfied / Unsatisfactory   不滿意/不符要求
2= Lacking / Needs Some Improvement   不足/需改善

3= Everything I Expected / Completely Satisfied   符合本人預期/完全滿意

4= Above expectations / Excelled in this area   預期之上/超過此課程要求
5= Perfect in all respects/No room for improvement   完美/不用改進

1.  How applicable to your UnFranchise™ business was the range of topics in this course?




     此課程覆蓋的各個主題能應用在建立你的超連鎖™事業嗎？

2.  How satisfied are you with the depth of each topic covered in this course?




     你對此課程覆蓋各個主題深度有多滿意？

3.  How well do the slides, illustrations and examples used in this course cover the material?


     此課程中所使用的投影片、圖表和例子的輔助效果如何？  

4.  Was the length of this course suitable to cover the material in sufficient range and depth?



     此課程的時間是否足夠覆蓋內容的範圍和深度？  

5.  Overall, how satisfied are you that this course has prepared you to manage your business?


     整體而言，此課程對裝備你管理事業的效果如何？  

Number of hours spent in class for today’s WCT?  

Total Score (Add 1 through 5):
今天的網路中心授證訓練中，你總共參加了幾多個小時？
      
總分（1-5相加）：

    

Did you receive:

Class Certificate?
Yes
No 

你有否收到此課程的證書？                     有
           否
Specific Comments/Recommendations: 其他意見／建議：  
 







CERTIFIED WEBCENTER TRAINER (CWT) EVALUATION
主講網路中心授證訓練員(CWT)評核
1.  How satisfied were you with the knowledge level of the Certified WebCenter Trainer?



    你對網路中心授證訓練員的知識水平有多滿意？

2.  Was your CWT well-prepared to teach the class?                                                                         


    你認為網路中心授證訓練員準備充足嗎？  

3.  How well did your CWT follow the training syllabus and PowerPoint presentation?



    你的網路中心授證訓練員在依循訓練課程大綱及PowerPoint簡報的表現如何？  

4.  How effectively did your CWT convey the information (relevant examples, samples, etc.)?



    你對網路中心授證訓練員傳逹訊息（提供相關例子與範例等等）的效果如何？
5.  Were your questions answered to your satisfaction by the end of the class today?




    在今天課程結束時，你的問題均得到完滿解答嗎？
6.  Overall, how satisfied were you with your CWT’s performance in presenting today’s material?


    整體而言，你對網路中心授證訓練員今天的表現有多滿意？  

How many WCTs have you attended?                                      Total Score (Add 1 through 6):



你參加過多少次網路中心授證訓練課程?

                總分（1-6相加）：    

Specific Comments/Recommendations其他意見／建議：  






Trainer 授證訓練員姓名：___________________________________





WCT Date 網路中心授證訓練日期：___________________________








